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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Anna Ekström (S)

2020/21:605 Selektering till idrottsgymnasier

I den promemoria som kom från Utbildningsdepartementet finns ett förslag om 
att det bara ska finnas en typ av idrottsgymnasier – nämligen 
riksidrottsgymnasier – och därmed att även avskaffa de nationellt godkända 
idrottsutbildningarna. Om förslaget går igenom riskerar ett stort antal av dagens 
platser till landets idrottsgymnasier att tas bort, och nu varnar Idrottsförbundet 
för risker med detta.

Risk om ökad selektering av barn och ungdomar i en tidig ålder gör att 
folkhälsan riskeras på sikt när färre kommer in på den utbildning de vill.  
Idrottsgymnasierna riskerar att bli till för en liten elit där pressen på eleverna 
höjs.

Med anledning av detta vill jag fråga utbildningsminister Anna Ekström:

 

Hur avser ministern att arbeta så att vi inte riskerar att få en ohälsosam 
selektering till idrottsgymnasierna?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-20
Besvaras senast
2020-12-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


